基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第21/22-45號) 學生接種第二劑疫苗安排事宜

敬啟者:

以下為學生接種第二劑科興疫苗詳情,請 貴家長細閱有關學生接種第二劑科興疫苗 注意事項:

接種日期:2022年4月8日(星期五)

接種地點:光明英來學校(元朗元政路)(該天校方將派員協助)

疫苗種類:科興疫苗

集合時間: 待定

接種疫苗團隊:新都專科醫療團隊

接種當日帶備文件:

2019 冠狀病毒病疫苗接種同意書

- 身分證明文件(如學生的出生證明書因沒有附上照片,故學生接種疫苗時須帶備有學生 照片的學生手冊或其他。)
- 已填妥的家長/監護人同意書(十一歲或以下的兒童,除同意書外,只可由一名成年親屬、家庭傭工陪同接種疫苗。)

備註:

● 如未能接種第二劑疫苗者,敬請 貴家長以 WhatsApp (9291 4371) 形式通知學校。

此致

貴家長

校長: 林琼美

2022年3月23日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-45) Arrangements for Student 2nd Vaccination

23rd March, 2022

Dear Parents,

The following are the details of the second dose of Sinovac vaccine for students. Please read the precautions for students to receive the second dose of Sinovac vaccine:

Date of vaccination: April 8, 2022 (Friday)

Vaccination location: Kwong Ming Ying Loi School. (the school will send staff to assist on that

day)

Type of vaccine: Sinovac vaccine Collection time: to be determined

Vaccination Team: Specialist Medical Team

Documents to bring on the day of vaccination:

Consent Form for COVID-19 Vaccination

- Identification documents (for example, the student's birth certificate does not have a photo attached, so the student must bring a student handbook with the student's photo or others when vaccinating.)
- Completed parental/guardian consent form (Children aged 11 or below, in addition to the consent form, can only be vaccinated by an adult relative or domestic helper.)

Yours sincerely,

THE RELIEF

Lam King Mei Helen
The Principal